
VERSLAG Jaarvergadering ‘De Ommer Marke’ 2021 
 

Datum  : 28 september 2021  
Aanwezig : 20 aanwezigen, waarvan 18 leden incl. bestuursleden 
 
  

1. Opening 
Technisch voorzitter Jan Jansen Holleboom opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  
 
2. Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen. 
                                                                                                                                                                                                                           
3. Notulen jaarvergadering 10 maart 2020 en secretarieel verslag 2020 
Er is geen behoefte aan het voorlezen van de verslagen. Er zijn geen vragen of opmerkingen over. 
Daarop worden de notulen van de jaarvergadering van 10 maart 2020 goedgekeurd. Ook het secretarieel 
verslag 2020 wordt goedgekeurd. 
 
4. Financieel verslag 
Deze wordt door de penningmeester doorgenomen en toegelicht. 
De Ommer Marke heeft een gezonde financiële basis. 
 
De bestuurskosten bestaan uit een bijdrage per bijgewoonde vergadering en een vergoeding voor de 
ruimte.  
De kascommissie bestaande uit Gerlof Timmerman en Henk Warmelink hebben de boeken gecontroleerd 
en goed bevonden. Hierna is de penningmeester gedechargeerd. 
 
5. Benoeming kascommissie 
De kascommissie voor 2021 bestaat op dit moment alleen uit Gerlof Timmerman. Er melden zich geen 
leden aan als reservelid van de kascommissie. De penningmeester zal t.z.t. leden hiervoor benaderen. 
  
6. Bestuurlijke zaken 
Anet Bovendeert stopt na ruim 9 jaar bestuurswerk met ingang van deze jaarvergadering als bestuurslid. 
Zij blijft bij het bestuur betrokken als adviseur, met name om het bestuur op  de hoogte te houden van de 
gang van zaken rond het project OMAB dat in 2022 wordt afgerond. Anet krijgt een tuinbank met de tekst 
‘De Ommer Marke’ erin gebrand als afscheidscadeau. 

Bram de Vos heeft er ook al meerdere bestuurstermijnen op zitten en heeft aangegeven nog in het bestuur 
te blijven tot de jaarvergadering van 2022, ervan uitgaand dat deze in maart 2022 zal plaatsvinden.                              

Pieter Koonstra heeft zich aangemeld als aspirant bestuurslid, maar om het bestuur op sterkte te houden 
zijn er nog meer nieuwe bestuursleden nodig. Het bestuur blijft hiernaar op zoek. 

7. Mandaat inwerken nieuwe bestuursleden  
Het bestuur wordt mandaat verleend om tussentijds toekomstige bestuursleden in te werken. 
 
8. Implementatie WBTR (nieuwe Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen) 
De voorzitter geeft een toelichting op deze nieuwe wet die voor alle verenigingen en stichtingen geldt. Alle 
bestuursleden moeten bij de KvK als UBO (ultimate beneficiary owner) worden aangemeld. Voor De 
Ommer Marke houdt de wet concreet in dat bestuurders niet mogen deelnemen aan stemming in het 
bestuur wanneer zij belangen hebben betreffende het onderwerp van stemming. Verder zullen de statuten 
op sommige punten moeten worden aangepast. 
 
9. Rondvraag bestuurlijke zaken 
Er zijn geen vragen. 
 
10. Presentatie ‘Meten is Weten’ door Gerrit Stobbelaar. 
Gerrit Stobbelaar was als monsternemer betrokken bij vele ammoniak-metingen in stallen, o.a. bij de 
proeftuin ‘Meten is Weten’ van het project Mineral Valley in Twente en legt uit wat voor invloed de juiste 
verhouding van eiwit t.o.v. energie in het rantsoen heeft op problemen met drijfmest, zoals ammoniak-
emissies en schuimvorming op de mest. 
 
11. Algemene rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
De voorzitter bedankt daarop de aanwezigen en sluit de vergadering. 

                                       Opgesteld 3 november 2022     


